
 

Notule Algemene Ledenvergadering   03-02-2024 
1. Opening Vergadering: 

De Voorzitter Hans Kruijt heet iedereen van Harte Welkom, en staat even stil bij het toch wel 
treurig bericht, dat op weg naar de kascontrole op 18 Januari 2024 Dhr. Aad Kagenaar is 
getroffen door een hersenbloeding.                                                                                                                    
Op dit moment is hij uitbehandeld in het ziekenhuis en wordt er gezocht naar een 
verzorgingstehuis om hem verder te laten revalideren. 
 
2. Verslag Notulen ALV 2023 
 

De Notulen wordt in vogelvlucht doorgenomen door de Voorzitter en er zijn nagenoeg geen 
vragen. 
De kascommissie werd uitgevoerd door Jolanda Grimbergen en Aad Kagenaar, maar door het 
treurige nieuws van Aad werd dit heel snel opgepakt door Mireille de Heer.                        
Onze dank daarvoor. 
 
Er is door het bestuur aangegeven dat er (zei het in kleine vorm) signalen zijn om de ijsclub 
van Katwijk en Rijnsburg te fuseren. De trainers zijn al min of meer over en voor de rest 
zullen er nog een aantal gesprekken moeten plaats vinden. 
Adrie Zuijderduijn vond het jammer dat er geen mensen opstaan die wat kunnen beteken 
voor RIJC. 
 
 
Hans heeft gezegd dat wij als bestuur bezig zijn met een sponsorplan en dat dat uitgewerkt wordt en 
t.z.t wordt gepubliceerd op de website. 
 
3. Ingekomen stukken 

Afmelding van: Jolanda Grimbergen  
 
4. Jaarverslag 2023    (Door Peter Aanhane) 
 
Er zijn weinig veranderingen ten opzichte van het voorgaande jaar, alleen hadden we gedacht om wat 
extra inkomsten te genereren i.v.m. Bijenpop. Dat is helaas niet gelukt i.v.m. schade aan het veld door 
Bijenpop (te zwaar materiaal). Is redelijkerwijs opgelost maar het heeft uiteindelijk toch wel wat geld 
gekost.  

 
 Uitleg door Debby schaatsen met 5 Clubs 
 

Uitleg van het schaatsen in Leiden met de 5 Clubs.  De clubs waarmee we samenwerken zijn 
Alkemade, Voorschoten, Leiderdorp en Trainingsgroep Bollenstreek (TGB) 
Dit seizoen worden er 4 ijs uren gehuurd, van alle clubs worden het aantal 
recreantenschaatsers opgeteld en dan wordt er een verdeelsleutel gehanteerd. 
Ook kunnen dan alle schaatsers op hun eigen uur schaatsen en als ze een keer niet kunnen 
inhalen op een ander uur. Dit alles wordt zeer positief ontvangen. 
 
 



 
 

5. Benoeming Ledenkascommissie 

Voor 2024 kascommissie Jolanda Grimbergen en Mireille de Heer. 
 
6. Bestuursverkiezing 
 

Aftredend:  Peter Aanhane   (blijft nog een jaar) 
 
Het Buddy (assistent) is in het leven geroepen door de K.N.S.B. en dat proberen we 
voortgang te geven. Dus we zoeken naar een assistent. (Weinig animo) Alleen Marco 
Notenbom stond op. 
 
7. In het zonnetje 

In het zonnetje is gezet Debby Kloos. 
 
 
8. Rondvraag 

Jan Pieter:  Vraagt of er van buitenaf info komt voor de nieuwsbrief. 
 
Henk van der Meij:  Opperde om wat meer bekendheid te geven aan de                                                                                                  
werkgroepen en bekend te maken op de site wie in welke werkgroep zit. 
 
Mireille de Heer: Had vraag over de contributie. 
 
Debby: Nog een klein verslag hoeveel kinderen er schaatsen op welke dag. 
 

 

 

 

 

 


